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Rada Libereckého kraje vzala na vědomí výsledky posouzení možných variant heliportu,
včetně doporučení tzv. „trojnožky“, která zaručuje, že bude dokončen ještě do konce roku
2013 a tím neohrozí zachování statutu traumacentra.

„O nutnosti vybudování heliportu se mluvilo již léta a na kraj jsme nastoupili v době, kdy byl projekt
natolik rozběhnutý, že nebylo příliš reálné přijít s jiným řešením, které by bylo realizovatelné do
konce letošního roku v souladu s požadavkem ministerstva zdravotnictví. Byla zpracována
dokumentace, připraveno výběrové řízení a přislíbena dotace ve výši 35 mil. korun s 15% spoluúčastí.
Toto řešení sice nepovažujeme za optimální ani z hlediska koncepčního ani „estetického“, ale
protože nechceme ohrozit zachování statutu traumacentra, jsme dohodnuti s vedením nemocnice, že
bude nadále postupovat tímto směrem.“ potvrdila Zuzana Kocumová.



Do výběrového řízení nakonec podalo nabídku 8 firem, nejnižší nabídka se dostala pod hranici
30 mil. Kč.

„Úkolem do dalšího dotačního období bude snaha o získání financí z evropských fondů právě do
oblasti investic do zdravotnictví, které by nám umožnily podobné problémy řešit koncepčně a
dlouhodobě – například vybudování komplexního urgentního příjmu, jehož součástí by byl i
heliport,“ dodala Zuzana Kocumová

.


